

家訊 – March 10, 2024

歡迎

特別歡迎: 李燕光牧師, 前美國華福總幹事, 現任華人策略聯盟總幹事, 致力推動美國華人教會合一的禱告與宣教。

主日信息: 救亡救心, 守夜同心;
聯合主日學(11-12pm): 操練敬虔, 轉化荒年。

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成您屬靈的家。

家訊

1. 主席與招待的培訓: 3/17, 1:30-3:30pm. 將提供午餐
2. 四月! 受洗及加入教會主日 (4/21@3:30pm, Amherst Baptist Church): a) 若你信主未受洗, 鼓勵你遵照主的吩咐接受洗禮歸主名下。b) 若你已在本堂聚會超過3個月, 歡迎你加入成為會員—才可參加教會重大決定的投票。請填寫申請表格(門口桌上)交給牧師或同工, 將安排上受洗班及會員班。報名截止: 3/24(周日)。

三月份特別聚會

1. 3/22, Jew for Jesus 同工示範與分享「逾越節裡的基督」 7:30PM (中英)
2. 3/29, 受難日紀念晚會與聖餐 7:30PM (中英)
3. 3/31, 復活節主日慶祝 9:30AM (中英)
會後聚餐 11:00AM

感恩與代禱

1. 葡牧師與一家已回到加州, 他將參加牧者特會 (Shepherd Conf.), 並於3月12日回到教會述職。
2. 為黃培珊姊妹醫療短宣: 伊拉克, 2/22-3/10。
3. 劉宇 (Ria) 的奶奶於3/4在上海安詳離世。追思會已於3/7在上海舉行。求神安慰 Ria 及家人。
4. 為陳凌凱 3/18 和 Alberto 3/22 的手術及祈禱恢復祈禱。
5. 其他: 肢體中還在找工作的, 身體需康復的, 海外探親的, 求主預備與看顧。

三月禱告指南: 突破

第二周 (3/6-3/12): 禱告的突破

這稱為我名下的子民, 若是自卑、禱告, 尋求我的面, 轉離他們的惡行, 我必從天上垂聽, 赦免他們的罪, 醫治他們的地。

-- 歷代志下7:14

本周團契聚會時間

- 3/13: 周三禱告聚會 7:30PM
3/15: 學生學者/葡萄園 7:30PM
3/16: 家庭組聚會 5:00PM

下周主日 (3/17/2024)

講員: 李牧師
主席: 劉廣儀
招待: 趙潔, 黃裕龍

BCCC Family News - March 10, 2024

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through our mobile app www.bccc.churchtrac.com



Weekly Meetings

- Wed 3/13 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 3/15 - Friday Night Fellowships 7:30PM
Vineyard Jr (2yo-5th grade)
Living Hope (6th-12th grade)
Livingstones (College)
Living Truth (Young Adult)
Living Water (Adult)
Sun 3/17 - Separate Service 9:30AM

Weekly Announcements

- Sunday Chairperson and usher training 3/17@1:30PM
- Baptism and Membership: If you would like to be baptized or if you are already a baptized Christian and have been worshipping with us for more than 3 months, consider becoming a church member, please submit application to pastors or council members by 3/24.

Upcoming Events

- Fri 3/22 7:30PM - Christ in the Passover (combined)
Fri 3/29 7:30PM - Good Friday Service (combined)
Sun 3/31 9:30AM - Easter Sunday (combined)
Sun 3/31 11:30AM - Easter Luncheon

Next Sunday 3/17

(Separate Service @9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Eric Wu
Ushers: Wei-An Yu, Katherine Wei

Thanksgiving & Prayers

- Pastor Porty's family has returned to LA safely. He will attend the Shepherd's conference before coming back to Buffalo on 3/11
- Pray for Ria Liu and family: her grandmother passed away on 3/4, The funeral was held on 3/7.
- Pray for Carl Chen surgery on 3/18 and Alberto Reyes surgery on 3/21.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

March Prayer Guide: Breakthrough

Week 3/6-3/12: Breakthrough in Prayer

If my people who are called by my name humble themselves, and pray and seek my face and turn from their wicked ways, then I will hear from heaven and will forgive their sin and heal their land.

2 Chronicles 7:14

Mail Offerings to:

PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Weekly Offering Update

Gen. Offering (2/26-3/3): \$6,271
Designated Offering (2/26-3/3):
Pastor Porty: \$300
YTD Actual Offering: \$64,364
YTD Budgeted Expenditure: \$54,290
YTD Designated Offering: \$7,234